
TECHNICAL SPECIFICATIONS
Battery Capacity:400 mAh 
Device Dimensions: .7” x 6.75”  (18 mm * 171 mm)
Voltage: 3.2-4.2 V
Charging: USB-C
Resistance: ≥0.8Ω-1.2Ω

KIT INCLUDES
1x Pulsar 510 DL Scribe Battery

CHARGING
Ensure that the device is powered off and the cartridge is removed prior to charging. 
Charge the battery fully before first use. For the best charging experience, use a 
USB-C cable and a standard wall charging brick to charge the device. Charging will be 
indicated by the power button lighting up red. When the device is fully charged, the 
red light will turn green. To prolong the life of your Pulsar 510 Battery, don’t leave it 
plugged in for more than 2 hours at a time, and do not use a car charger.

POWERING ON
Remove the charger from the device and and make sure the cap’s pen clip is aligned 
with the power button. Press the power button 5 times to turn the device on, the 
power button will flash 3 times. Attach a pre-filled 510-threaded cartridge (do not 
overtighten).

CHANGE VOLTAGE SETTINGS
With the device turned on, quickly press the power button three times to change the 
voltage setting. The voltage settings are each indicated by a different color light on 
the button.

 1.8 V - Yellow  2.4 V - Purple  2.8 V - Green  3.4 V - Blue  3.8 V - Red

BATTERY GAUGE
Press the button once to check the battery power level. If the red light flashes 10 times the device needs to be 
charged. 

 Green 100%-75%   Blue 75%-30%   Red 35%-0%

PRE-HEATING
Once your voltage setting is selected you can use the preheat function by pressing the power button quickly twice. 
The pre-heat function is set at 1.8 V and will be indicated by the button lighting up and cycling through the colors. 
The preheat cycle will last 8 seconds. Note: Preheat mode can be stopped by pressing the power button once.

USAGE
Press and hold the power button to activate your 510 cartridge. The button will light up showing the selected 
voltage. Note: there is a 10 second vape timer, if you hold the button down for 10 seconds the battery will stop 
powering the cartridge and the button will flash red 4 times.

POWER OFF
To fully turn off the device press the power button 5 times, the power button will flash 3 times. The device will enter 
sleep mode automatically with no input after 10 seconds.

WRITING PEN
The pen can be used for writing by twisting the tip to expose the pen tip. To replace the ink cartridge, pull the pin tip 
off and then unscrew the black ink cartridge and replace with a new one. 

CLEANING INSTRUCTIONS
Use a cotton swab and 91% alcohol to clean any residue from the 510 connection. Remove the pen cap to clean 
inside the air pathway with an alcohol swab. Using a circular motion, work your way up and down the air pathway 
until you do not see any more oil.

WARNINGS 
Do not expose to extreme temperatures or direct sunlight. Do not drop the device or accessories. Do not drop 
or submerge in any liquid. Do not modify the electronics in any way. This device is intended for adults only. Do 
not sell or provide to minors. Keep all parts, concentrates, herbs, and liquids away from children and pets. This 
is not a medical device and is not intended to diagnose, treat, mitigate, cure, or prevent any ailment, disease, or 
other conditions. Consult a physician before use, especially if you suffer from heart disease or any other medical 
condition, or if you are pregnant or breastfeeding. Failure to follow any of these instructions could result in product 
damage, property damage, personal injury, and may void warranty. Visit PulsarShop.com for warranty information.
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SPÉCIFICATIONS TECHNIQUES
Capacité de batterie: 400 mAh 
Taille: 18 × 171 mm (0,7” × 6,75”)
Voltage: 3,2 - 4,2 V
Charging: USB-C
Resistance: ≥ 0,8 - 1,2 Ω

LE CHARGEMENT
Assurez-vous que l'appareil est éteint et que la cartouche est retirée avant de procéder 
au chargement. Chargez la batterie complètement avant la première session. Pour une 
expérience de charge optimale, utilisez un câble USB-C et une brique de charge murale 
standard. Le chargement est indiqué par le bouton LED qui s'allume en rouge. Lorsque 
l'appareil est complètement chargé, le voyant rouge devient vert. Pour prolonger la 
longévité de votre Batterie 510 de Pulsar, ne la laissez pas branchée pour plus de 2 heures 
à la fois, et n'utilisez pas de chargeur automobile.

MISE EN MARCHE
Retirez le chargeur de l'appareil et assurez-vous que la pince du capuchon est alignée avec 
le bouton d'alimentation. Appuyez 5 fois sur le bouton pour allumer l'appareil, le bouton 
clignotera 3 fois. Installez une cartouche préremplie à filetage 510 (ne pas trop serrer).

MODIFIER LA TENSION
Lorsque l'appareil est en marche, appuyez rapidement sur le bouton d'alimentation 3 fois 
pour modifier le réglage de la tension. Les réglages sont indiqués sur le bouton par les 
couleurs suivantes. 

 1,8 V - Jaune  2,4 V - Mauve  2,8 V - Vert  3,4 V - Bleu  3,8 V - Rouge

INDICATEUR DE BATTERIE
Appuyez une fois sur le bouton pour vérifier le niveau de charge de la batterie. Si le voyant rouge clignote 10 fois, l'appareil 
doit être rechargé. 

 Vert 100%-75%   Bleu 75%-30%   Rouge 35%-0%

PRÉCHAUFFAGE
Une fois la tension sélectionnée, vous pouvez activer le préchauffage en appuyant rapidement 2 fois sur le bouton 
d'alimentation. La fonction de préchauffage est réglée à 1,8 V et sera indiquée par la lumière du bouton qui change de 
couleur. Le cycle de préchauffage dure 8 secondes. Remarque : le mode préchauffage peut être interrompu en appuyant 
une fois sur le bouton.

UTILISATION 
Maintenez le bouton d'alimentation enfoncé pour activer votre cartouche 510. Le bouton s'allume pour indiquer la tension 
sélectionnée. Note : il y a un retardateur de vapotage de 10 secondes. Si vous maintenez le bouton enfoncé pour 10 
secondes, la batterie cessera d'alimenter la cartouche et le bouton clignotera 4 fois en rouge.

MISE EN ARRÊT
Pour éteindre complètement l'appareil, appuyez 5 fois sur le bouton d'alimentation qui clignotera 3 fois. L'appareil passe 
automatiquement en mode veille après 10 secondes sans intervention.

STYLO
Le stylo peut être utilisé pour écrire en tournant le bout du stylo pour exposer la pointe. Pour remplacer la cartouche 
d'encre, retirez le bout, puis dévissez la cartouche d'encre et remplacez-la par une autre.  

NETTOYAGE
Nettoyez les résidus de la connexion 510 à l'aide d'un coton-tige et de l'alcool à 91%. Retirez le capuchon du stylo pour 
nettoyer l'intérieur du passage d'air à l'aide d'un coton-tige alcoolisé. En effectuant un mouvement circulaire, montez et 
descendez le long de la voie d'air jusqu'à ce qu'il ne reste plus d'huile.

AVERTISSEMENTS 
Ne pas exposer à des températures extrêmes ou au plein soleil. Ne pas laisser tomber l'appareil ou les accessoires. Ne 
pas laisser tomber ou immerger dans un liquide. Ne pas modifier les électroniques de quelque manières. Cet appareil est à 
usage exclusif des adultes. Ne pas le vendre ou l'offrir à des mineurs. Gardez toutes les pièces, les concentrés, les herbes 
et les liquides hors de portée des enfants et des animaux domestiques. Cet appareil n'est pas un dispositif médical et 
n'est pas conçu pour diagnostiquer, traiter, atténuer, guérir ou prévenir une affection, une maladie ou d'autres conditions. 
Consultez un médecin avant d'utiliser ce produit, en particulier si vous souffrez d'une maladie cardiaque ou de tout autre 
problème de santé, ou si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. Le manquement à l'une de ces instructions peut entraîner 
des dommages au produit, des dommages matériels, des blessures personnelles et peut annuler la garantie.

MANUEL 
D’INSTRUCTIONS

LE KIT COMPREND
1× Batterie 510 DL Scribe de Pulsar


